
 

Schriftelijke vragen  
Reg. Nr. 2016-14 

 
Datum:   1-12-2016 (in te vullen door de griffie) 

Van:  D66/GL (in te vullen door de aanvrager) 

Aan: College   

Onderwerp: Bovenregionale samenwerking 

bedrijventerreinen 

(in te vullen door de aanvrager) 

Datum beantwoording: 16 december 2016 (in te vullen door organisatie) 

Behandeld in college van:  20 december 2016 (in te vullen door organisatie) 

   

  

 

Toelichting  

Tijdens de Algemene Beschouwingen heeft de fractie van D66/GroenLinks vragen gesteld over de 

inspanningen vanuit het College voor de ‘routekaart bovenregionale samenwerking' met  

Zwolle, Kampen en H2O gemeenten ten aanzien van de bedrijventerreinen. De fractie van 

D66/GroenLinks bepleit een intensivering van die routekaart relatie, onder het motto: "If you can’t 

beat them, join them".  

Het College heeft geantwoord dat die gesprekken, die al zo'n 3 jaar lopen, in positieve sfeer 

verlopen en meer behelzen dan het noodzakelijk overleg over bestemmingsplannen. 

 

In de Stentor van dinsdag 29 november bereikte ons het verheugende bericht dat er een koper is 

voor een kavel op H2O. Echter, in diezelfde krant stond ook een bericht dat de gemeenten Zwolle en 

Kampen bezwaar zullen aantekenen via een zienswijze en daarbij vermeldden dat indien hieraan 

geen gehoor wordt gegeven door de H2O gemeenten, dit geëscaleerd zal worden naar de Raad van 

State. Het komt de fractie voor dat de komst van de firma Bakker hiermee zeker nog geen gelopen 

race is, en zijn we beducht voor vertrek, alsnog en alweer, van een bedrijf uit H2O. 

Aanvulling organisatie: De firma Bakker kan zich nu reeds vestigen op het Oldebroekse 

deel van het bedrijventerrein: valt in huidige bestemmingsplan toegestane bedrijfsactiviteiten 

en milieu categorie. Omdat de kavel groter is dan de nu toegestane maximale 7.500 meter 

moet de gemeente hiervoor een uitzondering maken. Een veel voorkomende procedure die 

(naar verwachting) niet tot problemen zal leiden.  

 

De stellige toon en de wijze waarop de openbaarheid is gezocht, trof ons onaangenaam en hoort 

bepaald niet in het beeld van gemeenten die een routekaart bovenregionale samenwerking 

uitstippelen.  

 

De fractie wil hierover de volgende vragen stellen en verzoeken dit punt te agenderen voor de 

eerstvolgende commissie. 

 

Fractie van D66/GL 

 

Robert Kuipers 

Silvia van Amerongen 
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Vragen:  

1. In hoeverre kan een zienswijze c.q. gang naar de Raad van State de definitieve komst van de 

firma Bakker naar H2O bedrijventerrein in de weg staan? 

Antwoord: Op een ingediende zienswijze moet officieel gereageerd worden. Dat gebeurt in 

de reactienota. De onderbouwing van de ingediende zienswijze en de wijze waarop 

gereageerd wordt, zullen beide door de Raad van State worden beoordeeld. De Raad van 

State kan om verschillende redenen het bestemmingsplan ‘vernietigen’, dat kan definitief of 

de indieners van het plan krijgen de gelegenheid aspecten nader toe te lichten en/of uit te 

werken (opschortende werking).  

De firma Bakker past wat betreft bedrijfsactiviteiten en milieu categorie binnen het nu reeds 

geldende bestemmingsplan voor het Oldebroekse plandeel. Vanwege de kavelomvang moet 

een aparte procedure worden doorlopen: interne gemeentelijke aangelegenheid. Uitspraak 

Raad van State heeft dan ook geen invloed op vestiging Bakker. Als alles loopt zoals 

verwacht is Bakker reeds operationeel wanneer de bestemmingsplannen bij de Raad van 

State aan de orde komen.  

 

2. Hoe frequent heeft overleg plaatsgevonden in het kader van de Routekaart Bovenregionale 

Samenwerking? 

Antwoord:  

Door onze drie gemeenten al een drietal jaren met Zwolle en Kampen ambtelijk en 

bestuurlijk overleg gevoerd over de zogenoemde routekaart. Bestuurlijk hebben 8 overleggen 

in dit verband plaatsgehad. 

 

3. Wanneer was het laatste overleg? 

Antwoord: 13 juli 2016 

 

4. Wanneer zijn de H2O gemeenten geïnformeerd over de stellingname van Zwolle en Kampen in 

deze. 

Antwoord:  In september 2016 hebben de gemeenten Zwolle en Kampen ingestemd met het 

in procedure brengen van de ontwerpbestemmingsplannen Bedrijvenpark H2O. Wel werd 

door beide gemeenten aangegeven dat bij vaststelling van de bestemmingsplannen de 

uitkomsten van de actualisaties van de regionale programma’s bedrijventerreinen voor de 

regio’s Noord Veluwe en West Overijssel moesten worden betrokken. De huidige procedure is 

conform deze afspraak.  

 

5. Hoe beoordeelt het College deze stellingname met het oog op de samenwerkingsrelatie, én niet 

in de laatste plaats, voor de voortgang in de bv. 

Antwoord:  

Door de bestuurders van de provincies Gelderland en Overijssel en van de gemeenten 

Hattem, Heerde, Oldebroek, Kampen en Zwolle is afgesproken dat een gezamenlijke 

marktanalyse uitgevoerd moet worden die voor beide regio’s de kwantitatieve en kwalitatieve 

mismatches tussen de vraag naar en het aanbod van bedrijventerreinen inzichtelijk moet 

maken. Zoals aangegeven zijn de daarvoor benodigde gegevens nog niet definitief. Pas als 

dat het geval is kunnen, zoals bestuurlijk afgesproken, de verschillende scenario’s worden 

opgesteld die antwoord moeten geven op de vraag over hoe om te gaan met mogelijke 

kwantitatieve en/of kwalitatieve mismatches tussen vraag en aanbod. En dan kunnen ook pas 

de eventuele gevolgen voor de realisatie van het Bedrijvenpark H2O inzichtelijk worden 

gemaakt.   

 

6. Is het College met ons van mening dat het aanbeveling verdient om de samenwerkingsrelatie te 

intensiveren i.p.v. een pad op te gaan van elkaar beconcurreren in één en de zelfde economische 

regio? 



 / 3 3 

Antwoord: zie antwoord vraag 5. 

 

7. Wat gaat het college c.q. de H2O partners ondernemen als antwoord op deze stellingname van 

Zwolle en Kampen? 

Antwoord: zie antwoord vraag 5. 

  

 


